

8D6N

走近韩国

仁川 | 京畿道 | 首尔

有效期自
2024年6月起
VALID FROM
JUNE 2024 &
ONWARDS

TOWARDS **KOREA**

INCHEON | GYEONGGI-DO | SEOUL



KRTKR08_003



乐天世界塔【首尔天空瞭望台】

首尔天空观测站位于乐天世界大厦的顶部，该大厦是世界第六高楼，共123层，高555米。作为韩国最高的建筑，它是唯一可以将首尔360度的华丽景色尽收眼底的地方。

Lotte World Tower [Seoul Sky Observatory Deck]

Seoul Sky Observatory is located at the top of the Lotte World Tower, the world's 6th tallest building standing 123 stories and 555 meters high. As the tallest building in South Korea, the only place where you can take in a gorgeous 360-degree view of Seoul.



北村韩屋村
Bukchon Hanok Village

符号表示：★ 含门票；◎ 游览站点

第1天 吉隆坡 ✕ 仁川

集合于吉隆坡国际机场，飞往韩国。

第2天 仁川

★ 南北韩非军事区之旅

这是韩国最北部的景点的观景台和桥。临津阁周围有眺望家乡和表达对祖先思念之情的祭坛。

★ 采果乐

季节限定

12月 - 5月: 草莓【每人250克】

6月: 梅子【每人200克】

7月 - 8月: 番茄【每人250克】

8月 - 10月: 苹果【每人2颗】

10月 - 11月上旬: 柿子【每人3颗】

※时令水果采果期会根据当年天气状况有所调整

第3天 仁川 - 京畿道

◎ 水原Starfield

★ 水原华城【乘搭小火车】【韩服体验】【赏夜景】

韩国历史上的一座重要城堡，因其历史价值于1997年被联合国教科文组织指定为世界文化遗产。

冬季安排

※由于冬天地滑，【小火车】将代替成：

【每人一杯咖啡/茶】

第4天 京畿道

★ 韩国民俗村

通过文化课程经验，萨满信仰，季节性习俗等，将朝鲜时代晚期的传统文化介绍给游客们。

★ 爱宝乐园【护照票】

是一个包括野生动物园、游乐园、植物园等的大型主题公园，也有人称它为梦幻世界，是绝对适合亲子同乐的地方。

冬季安排

※以下景点将代替爱宝乐园：

◎ 滑雪乐

※滑雪用具自费。

※滑雪缆车自费只限专业滑雪者。

※滑雪场地，将以最终的确认来做调整。

第5天 京畿道 - 首尔

★ 乐天世界塔【首尔天空瞭望台】

首尔天空观测站位于乐天世界大厦的顶部，该大厦是世界第六高楼，共123层，高555米。

◎ 北村韩屋村

北村韩屋村保留了600年历史的韩屋建筑文化，不仅是古代王族住宅区，更是众多韩剧、韩国综艺节目的取景地。



★ 昌德宫 ※ 每周二关闭

竣工于1405年的昌德宫，是依据景福宫结构而建的第二皇宫。

第6天 首尔

自由活动。

推荐景点：

- 首尔地标：南山塔，Seoullo 7017

- 购物天堂：东大门，弘大，仁寺洞

- 历史建筑：光华门

- 传统市场：广藏市场，通仁市场

第7天 首尔

◎ 土产与纪念商品店

【人蔘专卖店】【护肝宝专卖店】【美容化妆免税店】

◎ 明洞

第8天 仁川 ✕ 吉隆坡

◎ 土产与纪念商品店

送往机场，返回温馨的家。

季节性与时程安排：

※花季会受气候影响而有所改变。

※疫情后节日举办与否将取决于当地安排，如有变更，恕不另行通知。



采果乐
Fruit Picking

DAY 1 Kuala Lumpur ✈ Incheon

Assemble in airport for flight to Korea.

DAY 2 Incheon

★ Imjingak DMZ Tour

[Dorasan Observatory Deck] [Imjingak Station]

With an observatory deck & the bridge of freedom facing North Korea, Imjingak was built to console those from both sides who are unable to return to their hometowns, friends and family.

★ Fruit Picking

SEASONAL ARRANGEMENT ★

Dec-May: Strawberry [250g/person]

Jun: Plum [200g/person]

Jul-Aug: Tomato [250g/person]

Aug-Oct: Apple [2pcs/person]

Oct- Early Nov: Persimmon [3pcs/person]

※The seasonal fruit picking period is subject to weather conditions.

DAY 3 Incheon – Gyeonggi-do

◎Suwon Starfield



★ Suwon Hwasong Fortress

[Train Ride] [Hanbok Experience] [Night View]

An important castle in Korean history, designated as a UNESCO World Heritage Site in 1997 for its historical value.

Winter Arrangement ★

※Due to slippery roads in winter, [Train Ride] will be replaced to:

[1 cup of coffee/tea per person]

DAY 4 Gyeonggi-do

★Korean Folk Village

Introduces traditional culture from the late Joseon period to both local and international visitors through cultural classes experience, shaman faith, seasonal customs and others.

★ Everland Theme Park [Includes Day Pass]

A large theme park with safari zoo, botanical garden and amusement park and it really is a best place for family to have fun.

Winter Arrangement ★

※Everland Theme Park will be replaced to:

◎ Ski Fun

※Ski equipment on own expenses.

※Ski Lift on own expenses, advisable for the professional skier.

※Ski venue maybe varies and subject to final confirmation.

DAY 5 Gyeonggi-do – Seoul

★ Lotte World Tower [Seoul Sky Observatory Deck]

Seoul Sky Observatory is located at the top of the Lotte World Tower, the world's 6th tallest building standing 123 stories and 555 meters high.

◎ Bukchon Hanok Village

Bukchon Hanok Village retains a 600-year-old Hanok architectural culture, not only an ancient royal residence but also the Korean dramas and variety shows shooting place.



★ Changdeokgung ※Closes every Monday

The 2nd royal villa built following the construction of Gyeongbokgung in 1405.

DAY 6 Seoul

Free at own leisure

Recommendation Attractions:

- Seoul Landmark : N-Seoul Tower, Seoulo 7017

- Shopping Paradise : Dongdaemun, Hongdae, Insadong

- Historical Architecture : Gwanghwamun Gate

- Traditional Market : Gwangjang Market, Tongin Market

DAY 7 Seoul

◎ Compulsory Shopping Stops:

[Ginseng Outlet] [Healthy Liver Shop] [Cosmetic Duty Free]

◎ Myeongdong

DAY 8 Incheon ✈ Kuala Lumpur

◎ Local Products & Souvenir Store

Transfer to airport for flight back home.

Seasonal & Arrangement Clause ★

※Flora season is subject to weather condition.

※Seasonal arrangement are subject to change without prior notice due to post pandemic.



行程亮点 HIGHLIGHTS

[体验]

穿韩服游水原华城
季节性采果乐
冬季必玩: 滑雪乐

[享受]

俯瞰首尔景色: 首尔天空瞭望台
自由的探索首尔市: 1天自由行

[景点]

世界文化遗产: 水原华城 & 昌德宫
走进了朝鲜时代: 北村韩屋村
了解朝鲜战争的历史背景: 南北韩非军事区之旅

[打卡圣地]

水原 Starfield
购物天堂: 明洞

[品尝]

旅韩必吃: 炸酱面 | 韩式烤肉
高餐标: 帝王蟹套餐 | 鲍鱼蔘鸡汤 | 韩定食

[EXPERIENCE]

Hanbok touring around Suwon Hwaseong Fortress
Seasonal Fruit Picking
Winter Must Play: Ski Fun

[ATTRACTIONS]

UNESCO sites: Suwon Hwaseong Fortress & Changdeokgung
Back to Joseon Dynasty: Bukchon Hanok Village
Explore the historical background of the Korean War: DMZ Tour
Shopping Paradise: Myeongdong

[ENJOY]

Enjoy Seoul Skyline: Seoul Sky Observatory
1 Free day: Explore Seoul city freely

[GOURMET]

Korea Must Eat: Jajangmyeon | Korean BBQ
High-Cost Meal: King Crab Set | Abalone Ginseng Chicken Soup | Hanjungsik



帝王蟹套餐
King Crab Set

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

天 Day	早餐 Breakfast	午餐建议 Proposed Lunch	晚餐建议 Proposed Dinner	住宿建议 Proposed Accommodation
1	-	-	-	(机上) (On board)
2	机上用餐 On Board	韩式炒猪肉 Korean Pork Bulgogi	韩式海鲜锅 Korean Seafood Stew	仁川格洛斯特酒店 或 同级 Incheon Gloucester Hotel or Similar
3	酒店 Hotel	炸酱面/海鲜面 + 饺子 Jajangmyeon/Jjamppong + Dumpling	韩定食 Hanjungsik	龙仁温德姆华美达酒店 或 同级 Ramada by Wyndham Yongin or Similar
4	酒店 Hotel	豆腐汤套餐 Soft Beancurd Soup Set	自理 Own Arrangement	
5	酒店 Hotel	韩式烤肉 Korean BBQ	鲍鱼蔘鸡汤 Abalone Ginseng Chicken Soup	弘大美居大使酒店 或 同级 Mercure Ambassador Hongdae Hotel or Similar
6	酒店 Hotel	自理 Own Arrangement	自理 Own Arrangement	
7	酒店 Hotel	帝王蟹套餐 King Crab Set	自理 Own Arrangement	
8	乌冬面 - 马航 / 酒店用餐 - 韩航 (如乘搭韩航午餐自理) Udon Noodles for MH / Hotel Breakfast for KE (Lunch on Own Arrangement for KE group)			

*餐饮与酒店会随着季节与当时情况, 作最适当的调整。 *Meals & hotels above are subject to change without prior notice.

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/en/terms.php>
- All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

Korea Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- Compulsory Shopping Stops - All tour members are required to visit the compulsory shopping stops (approximately 1 hour) but are not obligated to purchase anything. AVSB reserves the right to collect a penalty of RM600 per person should any tour member fail to visit the specified shopping stops.

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更改, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据网页或浏览 <https://www.applevacations.my/en/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

韩国团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 三人房 - 房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 指定购物站 - 所有团员必须停留在指定的购物站约1小时, 但不强制购买任何商品。若任何团员没有停留在有关地点, 苹果旅游有权征收600令吉/人的款项

For Agent Use Only:

Updated Date: SEP 2024